
Еди Рама: Мали Шенген важнији него икада, велики сан развоја региона кроз мир и сарадњу сада најважнији
среда, 29 јул 2020 18:26

Премијер Албаније Еди Рама рекао је да је иницијатива Мали Шенген након пандемије
много важнија него раније, као и да свако ко тај процес компликује чини то из
политичких разлога.

  

  

"Јасно је да ко год овај процес компликује приговорима чини то само из политичких
разлога и из кратковидих политичких погледа. Потпуна је бесмислица да се сви не
укључимо у ово јер причамо о четири слободе Европске уније", рекао је Рама на Самиту
Западнобалканске шесторке.

  

Он је додао да је важна брза имплементација иницијативе за економску интеграцију
региона, за шта ће бити потребан бољи мониторинг лидера и партнера који морају брже
да испуњавају оно што су обећали.
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"Некима ће бити погођено снабдевање, некима производња, а некима, као и нама, биће
погођено угоститељство уз драстично опадање туризма", рекао је Рама и додао да ће
бржа и већа сарадња земаља помоћи да се потребе компензују.

  

Развој региона, како је навео, Западног Балкана кроз мир и сарадњу сада је важнији
него икада.

  

"Велики сан развоја региона кроз мир и сарадњу сада су најважнији. Сада је важније
него пре пандемије. Верујем да нам је пандемија доказала да је оно што радимо већ шест
година од када је Берлински процес почео, управо оно што је потребно будућим
генерацијама", рекао је Рама.

  

Навео је да је процена да ће Западни Балкан након пандемије погодити рецесија од чак
осам одсто.
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